
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1498

Det fremgår af ministerens svar på REU alm. del - spørgsmål nr. 1227, at det ikke er mu-

ligt ved elektronisk udtræk at tilvejebringe oplysninger om antallet af advarsler, der er gi-

vet til den særlige persongruppe, hvor stærk stofafhængighed og sociale forhold taler for

det, og at det vil kræve en manuel gennemgang af de sager, hvor der er givet tiltalefra-

fald. Kan ministeren oplyse, hvor mange advarsler, der i alt er givet for besiddelse af

euforiserende stoffer til eget brug f.eks. i 2019, og vil ministeren være indstillet på at bede

Rigsadvokaten gennemgå et udsnit heraf fra hver af politikredsene med henblik på at an-

slå, hvor ofte reglen faktisk anvendes af politiet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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Offentligt


